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Development- Services- High Quality 
Design- Solutions- High Precisionly   

Precision machining

Fixture & jig solutions

Injection/Die casting mould & moulding
精密零组件加工

夹治具设计、组装方案

注塑/压铸模成型及模具零件加工



Engineering: 
We utilize state of the art inspection and machining equipment and a team oriented
manufacturing strategy. Our highly trained staff of professional machinists and inspection personnel can provide 
innovative solutions and problem solving capability to take your project from prototype to high rate production in 
a seamless fashion.
我们拥有先进的检测设备，生产设备和致力于生产策略的专业团队。专业的技术人员和检查人员可以提供创新的
解决方案，实现从项目原型到批量生产无缝对接。
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About DSH:
Founded in 2007, DSH is a professional manufacturer which focus on OEM&ODM precision machining, auto-
fixtures & jigs and molding solutions. 
We are proud to service the industrial, medical, telecommunications, machinery and auto-equipment etc.
DSH promises to provide high quality products with reasonable price and quick turn around service,  to offers 
machining and assembly solutions that maximize value, guaranteeing your parts meet your exacting 
tolerances.
DSH成立于2007年，是一家专注于OEM &ODM精加工、自动化夹治具装置和模具成型方案的工厂，服务于工业
，医疗，通讯，机械及自动化等行业。

我们旨在为您提供合理的价格，高品质的产品和高效的服务。我们的目标是提供优质的加工和装配方案，能达到
客户高精度的公差要求。



Services 
DSH’s production departments provide for both simple and complex designs of your product requirements. Also 
accommodate a wide variety of more conventional turned, threaded, and milled components.

Our CNC machining services combine the mastery of old world craftsmanship with today’s cutting edge technology. 
We have the skill, speed and accuracy that guarantees quality and on time delivery, giving you a competitive edge in 
the marketplace.
DSH的生产部门客完全满足由简到繁的产品设计要求，提供专业的车铣，攻螺纹以及精密研磨工艺。
我们的数控加工部门将旧的精湛工艺与当今的尖端技术相结合，用我们精准的技术和速度来保证质量和交期，确保您
在市场上的竞争力。
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Machining Eqt.  机械设备 Qty     数量 Max Size Tolerance

Turning                        车床 6 D 900mm 0.02

Vertical Milling             铣床 12 600mm 0.05

Grinding                       磨床 20 600mm 0.002

CNC                            数控铣床 10 150mm 0.01

Wire cutting                  线切割 4 1200mm 0.002

EDM                            电火花 4 1200mm 0.005

Auto Equipment          自动化设备 10 2000mm 0.02



Auto-equipment and assembly 自动化及组装
DSH manufactures a complete range of high quality auto products for Industrial Automation. As a 
company specializing in Automation technology, we use the most modern manufacturing processes, 
manipulator, robotic. Our products are used for a variety of manufacturing processes including: 
Assembly, Packaging, Programming. 
DSH提供工业自动化范围类的高品质智能化产品。作为一家专业从事自动化技术的公司，我们使用了最先
进的制造工艺，例如机械手、机器人等，并持续改进，用于各种制造工艺，包括：组装，包装程序。

1.Fixture 

2. Jig 

3. Automation

     

Mould & Molding
DSH pride ourselves with years history serving the Plastics & Die Casting industry with quality mould tools. 
Services which include full tool design, to the manufacture of fully hardened tools to produce a mass volume of 
mouldings, also low cost tools to produce prototype components for low volume production. 
DSH多年为客户提供优质的注塑及压铸模具，其中包括完整的模具设计，批量成型等一系列服务，同时低成本生
产小批量原型部件。

Die casting molding     压铸模

Injection molding        注塑模



Finishing 
We offer all industrial finishes and coatings such as anodizing, nitriding, painting, powder coating, passivation, 
electropolishing, hot-dip galvanizing, burnishing, chrome plating, phosphating etc.
表面工艺：阳极氧化，氮化，喷漆，粉末喷涂，钝化，电解抛光，热镀锌，抛光，镀铬，磷化等。

Quality
We have professional measuring equipment, quality control system to ensure the tolerance and quality of all 
products. 
Another big part of our quality assurance is our up-to-date certifications and compliance with leading industry 
standards: achieved and maintained our ISO-9001: 2008 quality assurance certification for 6 years.
我们有专业的测量设备和质量控制体系，确保所有产品的公差和质量。
质量保证的另一个重要组成部分是我们达到最新的认证和符合领先的行业标准，实现并连续6年保持ISO-9001：
2008质量保证体系认证。
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DSH Moulds And Precision Machining Co., Ltd.
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Add:Building C, Jukeng Road No. 11, 518110 Guanlan, Shenzhen 518110, China. 
广东省 深圳市 龙华新区 观澜街道 桔坑路11号 洋金C栋1,2层

Email: info@dshprecision.com
Tel: (86-755) 8175 5696-809
Fax: (86-755) 2904 1031
www.dshprecision.com


